
Generalforsamling, Vordingborg antenneforening, 10. maj 2016, 

Hollænderhaven, 4760. 

Referat. 

Fremmødte: 44 stemmeberettigede. 

Gæster: Per Eksten, YouSee, Torben Wulff, Dansk Kabel TV, Kim, revision 

 

Henrik Clausen bød velkommen til generalforsamlingen. 

P.1. Valg af dirigent. 

 Bestyrelsen foreslog Poul A. Larsen. Poul A.L. blev valgt. 

 Konstaterede, at generalforsamlingen var lovlig indvarslet. 

P.2.  Valg af stemmetællere. 

 Kalle, Leif Jensen, Poul Erik. 

P.3. Beretning om og godkendelse af foreningens virksomhed i det forløbne år. 

 Henrik Clausen (HC) læste bestyrelsens beretning op. (se bilag). 

 Poul E.: Spørgsmål om restancer, hvad er problemet? 

 HC Hvis der lukkes, skal kunden betale for åbningen. 

 Bent: Hvis der opkræves månedligt må medlemmet betale et ekstra gebyr. 

 HC. Det er medlemmet, som flytter ind, som skal betale for åbning. 

At flytte frakvartalsopkrævning til månedligt opkrævning, er forholdsvis 

dyr. 

 For beretning: 44 

 Imod beretning: 0 

 

P. 4. Aflæggelse og godkendelse af regnskab for det foregående kalenderår samt budgettet

 for indeværende år. 

 Kim C. revisor gennemgik regnskabet (se bilag). 

 Spørgsmål (sp.) Likviditetsbeholdningen på 4,4 mill. I et pengeinstitut, hvorfor? 

Gitte. 31. dec. Har vi fået mange penge ind og der betales omk. 2 mill. Omk. D. 

2. januar. 

Sp.: s. 7, eksterne omkostninger, note 3, forskellige tal. 

Kim C. Det er en slåfejl, vil blive rettet. 



Sp.: Note 4, fald fra 51.000 til 3.000. 

Kim C.: Det skyldes periodisering. 

Sp.: Annoncer og reklamer, 20.000 kr. hvilke? 

HC.: Annoncer om analog lukning. Vi gør det for at informere medlemmerne. 

Poul E.: er det kun Jydske bank der anvendes? 

H.C.: Ja- det er det. Hvert kvartal opkræves kontingent og programafgifter. 

Programafgifterne betales umiddelbart efter til YouSee. 

For regnskabet: 44 

Imod regnskabet: 0 

Budget. Gitte fremlagde budgettet, se regnskabets kolonne 3. 

 

p. 5. Fastsættelse af kontingent og tilslutningsafgift for den kommende periode. 

Niels W.  fremlagde bestyrelsens forslag. Forslaget er at kontingent og 

tilslutningsafgift forbliver uændret. 

 

HC.: Antenneforeningen har haft møde med Vordingborg Boligselskab om den 

nye lov, som forventes vedtaget inden sommerferien. Fremover skal man 

selv betale direkte til antenneforeningen. Boligselskaberne må ikke 

opkræve, når loven bliver vedtaget. Efter loven er vedtaget, skal 

boligselskaberne opsige aftalen. Der er 6 mdr. opsigelse. 

Sp.: Grundpakken stiger hvert år? 

Niels: Det er programafgifter. 

Poul E. Grundpakke – fuldpakke. Grundpakke betales til boligselskabet og 

mellem / fuldpakke til Vordingborg antenneforening? 

HC.: Fremover skal betalingen ske direkte til Vordingborg antenneforening. 

Sp.: Hvor mange tror i der vil skifte til anden leverandør? 

HC.: Vi tror det vil være et mindre antal. 

Niels: Åbning og lukning. Der betales kun for opgradering af pakker, 535,00 kr. 

incl. Lukning. 

Poul E.: hvor mange drejer det sig om? 

Niels: der er anvendt 48.000 kr. 

Bestyrelsens forslag blev taget til efterretning. 

 



P. 6. Indkomne forslag. 

 Der er ikke indkommet nogen forslag. 

P. 7. Valg af bestyrelse og bestyrelsessuppleant. 

 På valg er. Henrik Clausen, formand – genvalgt. 

 Anders Themsen – genvalgt. 

 Gitte Behrens – genvalgt. 

 Suppleant – Arnold Pedersen – genvalgt. 

P. 8. Valg af to medlemmer til gennemgang af bilag og en suppleant hertil. 

 På valg er  Johnny Madsen 

  John Nielsen 

 Suppleant Leif Jensen 

 Forslag Bjarne Krogh. 

 Skriftlig afstemning. 

 Resultat:  Bjarne Krogh 34 stemmer 

  Johnny Madsen 31 stemmer 

  Leif Jensen  10 stemmer 

 Bjarne og Johnny blev valgt og Leif blev valgt til suppleant. 

p. 9. Eventuelt. 

 Mona: ang. Boks, tilbud til 29 kr. der blev ringet tilbage, at prisen var 

 99 kr. 

Per E.: Prisen er 99 kr. YouSee laver aftale med Vo. 

Antenneforening. 

HC.: der er en diskussion om længden på bindingsperioden, som 

YouSee ønsker skal være længere end 2 år.  

 Vi skal nok finde en løsning. 

Niels: Hvis vores medlemmer lejer boksen til 99 kr., og der bliver 

indgået en aftale, nedsættes prisen så til 29 kr? 

Per E. Prisen bliver automatisk nedsat. 

Sp.: Har en gammel boks – får vi automatisk en ny? 

Per E.: Medlemmet skal selv reagere. 

Sp.: Infofolder, når man flytter ind i boligselskab, fra 

antenneforeningen? 



Leif N.: Tager emnet op med Arbejdernes Boligselskab. 

Sp.: Infokanal – hvad skal vi med den? 

Per E.: Er en reklame kanal. 

HC.: Har man grundpakken, kan man selv vælge den kanal man 

ønsker sig. Bland selv, vælg selv 10 kanaler. Kan skiftes en 

gang pr. måned. 

Per E.: Lad være med at ringe til os (YouSee). Vi har IT – problemer. 

Sp.: Hjælp til opsætning af e-mail? 

Per E. Du må ringe til vores kunde center. 

 

Poul A. L. spurgte om der var flere, som havde kommentarer. Afsluttede derefter 

generalforsamlingen. 

Henrik C. sagde tak til Poul A. L. og sagde tak til de fremmødte. 
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